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Zápisnica  

zo  zasadnutia obecného zastupiteľstva  Obce Kobyly  

konaného dňa 16.02.2023 v klube dôchodcov na Obecnom úrade  obce Kobyly 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:    - Radoslav Findiš, Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič,  Ing. Martin Labanc, 

                       Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc,  Ján Vasičkanin  

                     - ostatní prítomní podľa prezenčnej listiny 

                     - občania obce 

Neprítomní:  

   

PROGRAM: 

1.   Otvorenie. 

2.   Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3.   Schválenie programu.   

4.   Kontrola uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 5.1.2023. 

5.   Uznesenie o zverejňovaní faktúr, objednávok a zmlúv od 16.11.2022           

6.   Zmena a doplnenie Sadzobníka poplatkov za služby poskytované obcou, za úkony vykonané    

     obcou a za nájom majetku obce Kobyly. 

7.   Vyjadrenie poslancov k vystúpeniu k návrhu „Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

      obce“. 

8.   Výsledky personálneho auditu hlavnej kontrolórky obce Kobyly. 

9.   Rôzne. 

10. Uznesenie z riadneho zasadnutia OZ – schválenie. 

11. Záver. 

  

1. Otvorenie: 

Rokovanie  obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Ing. Jozef Šoltys -starosta obce a  privítal 

všetkých prítomných. Starosta obce konštatoval, že počet prítomných poslancov je 7 a obecné 

zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 

 

2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.  

Za zapisovateľa bola určená Ing. Eva Barteková a za overovateľov zápisnice Ing. Slavomír 

Macek a Marcel Harom. 

 

3. Schválenie programu .              
Starosta obce predložil obecnému zastupiteľstvu návrh programu rokovania podľa pozvánky 

zvolaného zasadnutia OZ obce Kobyly, pričom navrhol vypustiť bod č.8 – Výsledky 

personálneho auditu hlavnej kontrolórky obce Kobyly, ktorá sa z dôvodu choroby OZ 

nezúčastnila. Starostovi obce sa telefonicky ospravedlnila. Ing. Marek Juskanič navrhol zaradiť 

do programu ako samostatný bod SLOVO OBČANA, v ktorom by mohli prítomní občania 

vyjadriť svoje názory, podnety resp. otázky aj k témam, ktoré nie sú zaradené do programu 

rokovania OZ. Starosta následne  navrhol namiesto bodu č.8 vsunúť ďalší bod „Diskusia“ a dal 

hlasovať za schválenie upraveného programu.   

Hlasovanie: za :7    - Radoslav Findiš, Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin Labanc,

                      Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin 

                    proti: 0          

         zdržal sa: 0                  

Poslanci 7 hlasmi schválili upravený  program rokovania. 
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4. Kontrola uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 5. 1. 2023 

Starosta obce predložil na rokovanie kontrolu uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 

5.1.2023, pričom konštatoval, že všetky úlohy, okrem bodu 7. Personálny audit hlavnej 

kontrolórky obce, boli splnené. 

Poslanci vzali informáciu na vedomie.  

 

 

5. Uznesenie o zverejňovaní faktúr, objednávok a zmlúv od 16.11.2022  

Starosta obce informoval poslancov o absolvovaní školenia k zverejňovaniu faktúr, pričom 

uviedol, že obci zo zákona nevyplýva povinnosť zverejňovať scany faktúr. K uvedenému 

vystúpil poslanec Ing. M. Labanc s tým, že poslanci si žiadajú zverejňovanie scanov faktúr, 

taktiež aj dodacích listov a príloh, ak na faktúre nie je podrobný popis obsahu faktúry. 

Hlasovanie: za :7    - Radoslav Findiš, Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin Labanc,

                      Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin 

                    proti: 0          

         zdržal sa: 0 

Poslanci 7 hlasmi schválili zverejňovanie scanov faktúr, dodacích listov a príloh na 

webovej stránke obce.  

 

 

6. Zmena a doplnenie Sadzobníka poplatkov za služby poskytované obcou, za úkony    

vykonané obcou a za nájom majetku obce Kobyly. 

Starosta obce predložil návrh cien za jednotlivé služby poskytované obcou. 

Starosta zároveň navrhol prehodnotiť zavedenie cien za nájom hrobového miesta, taktiež 

návrh p. Teja / občan prítomný na OZ/,  ktorý v rozprave vystúpil, o spôsobe kopania hrobov 

a platbe za uvedenú službu formou ročného paušálu, na nasledujúcom OZ. 

Starosta obce vyzval poslancov na predloženie cenníka za služby malotraktora. Poslanec Ing. 

P. Skonc konštatoval, že poslanci majú predstavu o podobe cien za prenájom malotraktore vo 

forme 15-*minútových fakturačných cykloch, avšak k predloženiu ceny za služby malotraktora 

(k cenotvorbe) je potrebné zo strany Obecného úradu predložiť skutočné režijné náklady na 

jeho prevádzku, t.j. reálnu spotrebu PHM – počet motohodín a režijné náklady na strojníka. Po 

dodaní týchto údajov bude cena predložená na schválenie na  ďalšom zasadnutí OZ . Taktiež  

navrhol inštaláciu GPS do malotraktora za účelom vylúčenia pochybností pri fakturácii služieb 

malotraktora. Pomocou GPS bude možná kontrola reálneho času stráveného na konkrétnom 

mieste s následnou kontrolou vystavených faktúr za služby – hlavným cieľom je 

transparentnosť využívania malotraktora. Náklady na GPS zahrňujú vstupné náklady na 

licenciu a montáž cca 100 - 150-€ a mesačný poplatok vo výške cca 10,-€ - nutný prieskum 

trhu. 

V rozprave vystúpil aj Ing. M. Labanc, navrhol poistiť malotraktor aj na iné udalosti ako PZP, 

napr. proti krádeži, taktiež navrhol prihlásenie EČV aj na vlečku malotraktora. 

Hlasovanie: za :7    - Radoslav Findiš, Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin Labanc,

                      Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin 

                    proti: 0          

         zdržal sa: 0 

Poslanci 7 hlasmi schválili Sadzobník poplatok za služby poskytované obcou, za úkony 

vykonané obcou a za nájom majetku obce Kobyly.  
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7. Vyjadrenie poslancov k vystúpeniu k návrhu „Zásad hospodárenia a nakladania   

s majetkom obce“.  

Poslanec Ing. M. Labanc prečítal vyjadrenie poslancov. Vyjadrenie navrhol priložiť ako 

prílohu k zápisnici OZ zo dňa 16. 2. 2023. 

 

 

 

 

8. Rôzne. 

  

a) Zmluva o odchyte túlavých zvierat. 
Starosta obce vystúpil s návrhom na uzatvorenie a podpísanie Zmluvy o odchyte túlavých 

zvierat s Občianskym združením Druhá šanca, Postajok 266/1, Bardejov. Po rozprave k tomuto 

bodu poslanci schválili Zmluvu o odchyte túlavých zvierat. 

 

Hlasovanie: za :7    - Radoslav Findiš, Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin Labanc,

                      Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin 

                    proti: 0          

         zdržal sa: 0 

Poslanci 7 hlasmi schválili uzatvorenie Zmluvy o odchyte túlavých zvierat. 

 

 

b) VZN č.3/2023 o poskytovaní finančných prostriedkov materskej škole a školským 

zariadeniam zriadených obcou Kobyly. 

Starosta oboznámil poslancov s VZN o poskytovaní finančných prostriedkov materskej škole 

a školským zariadeniam zriadeným obcou a rozpisom prostriedkov v rozpočte obce. 

Hlasovanie: za :7    - Radoslav Findiš, Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin Labanc,

                      Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin 

                    proti: 0          

         zdržal sa: 0  

Poslanci 7 hlasmi schválili VZN č.3 o poskytovaní finančných prostriedkov materskej 

škole a školským zariadeniam zriadených obcou Kobyly. 

 

 

c) Zmluva o poskytovaní sociálnej služby. 

Starosta informoval a predniesol požiadavku na uzatvorenie a podpísanie zmluvy so zariadením 

MINOR, n.o. o zabezpečení  poskytovania sociálnej služby v zariadení pre seniorov 

a o poskytovaní príspevku na prevádzku poskytovanej služby, kde je umiestnený náš občan V. 

Zlacký. Ročná výška príspevku je 1.200,-€. Poskytovať fonačné prostriedky takýmto 

zariadeniam obci vyplýva zo zákona. Zároveň informoval poslancov o žiadostiach o finančný 

príspevok od S:O:S n.o. Kružlov (Jozef Wolský)  a od ADM, n.o.Bardejov (Helena Wolská, 

Irena Ľuniková). Starosta obce informoval poslancov, že k daným žiadostiam vyzve sociálne 

zariadenia na poskytnutie vyúčtovania a návrh zmlúv. 

Hlasovanie: za :7    - Radoslav Findiš, Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin Labanc,

                      Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin 

                    proti: 0          

         zdržal sa: 0 

Poslanci 7 hlasmi schválili Zmluvu s MINOR, n.o. o zabezpečení poskytovania sociálnej 

služby v zariadení pre seniorov.  
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d) Parcela č.1425/691 

Starosta informoval o zámere developerov, ktorí stoja za výstavbou 3 rodinných domov na 

parcelách 358.... odkúpiť parcelu č. 1425/691 o výmere 996 m2 od vlastníka Daniela 

Majirského . Starosta vystúpil s návrhom odkúpiť parcelu č. 1425/691 o výmere 996 m2 od 

vlastníka Daniela Majirského  na podnet od občanov, ktorí majú pozemky v susedstve 

predmetnej parcely. Po rozprave k tomuto bodu  a žiadosti pani Pločicovej, aby obec odkúpila 

danú parcelu. Poslanec Ing. M. Labanc navrhol zistiť cenu pozemku u majiteľa a obecné 

zastupiteľstvo o možnosti odkúpenia prerokuje na najbližšom  zasadnutí. 

Poslanci zobrali informáciu na vedomie.    

 

 

 

e) Požiarna dokumentácia obce 

Starosta obce z dôvodu nového funkčného obdobia obecného zastupiteľstva predložil návrh 

na: 

-poverenie na vykonanie preventívnych protipožiarnych kontrol Marcela Haroma, Ing. Petra 

Skonca  a Ing. Slavomíra Maceka 

- ustanovenie za vedúceho kontrolnej skupiny Marcela Haroma  

Hlasovanie: za :6   - Radoslav Findiš, Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin Labanc,

                      Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc, Ján vasičkanin 

                    proti: 0          

         zdržal sa: 1                                                    

Poslanci 6 hlasmi schválili, zdržal sa 1 poslanec pri hlasovaní za svoju osobu 

- Poverenie na vykonávanie preventívnych protipožiarnych kontrol Marcela 

Haroma, Ing. Petra Skonca a Ing. Slavomíra Maceka 

- Ustanovuje za vedúceho kontrolnej skupiny Marcela Haroma  

 

f) Karta civilnej ochrany obce 

Starosta informoval poslancov o aktualizovaní karty civilnej ochrany obce a doplnení členov 

štábu obce. 

Poslanci zobrali informáciu na vedomie.    

 

g) Kronika obce 

Starosta obce vystúpil ďalej s návrhom ponuky na vedenia kroniky s možnosťou doplnenia 

kroniky za chýbajúce obdobie (kronika nie je vedená od roku 2017) kronikárovi za ročnú 

odmenu vo výške 300,00 € . Poslanci v rozprave k tomuto bodu sa vyjadrili, že chcú vedenie 

kroniky zveriť našim občanom, k čomu urobia prieskum záujmu u obyvateľov našej obce. 

Poslanci zobrali informáciu na vedomie 

 

h) Kroje pre MŠ a ZŠ 

Poslanec Ing. P. Skonc, vystúpil s požiadavkou poskytnutia finančných prostriedkov z rozpočtu 

obce na zakúpenie ľudových krojov pre deti ZŠ a MŠ, ktoré budú využívať pri rôznych 

vystúpeniach v pošte asi 25 kusov. Táto požiadavka vznikla na základe rokovaní členov rady 

ZŠ a členov rady MŠ ( za OZ rokovali Ing. Peter Skonc – ZŠ a Ing. Martin Labanc – MŠ). 

Odporučil jednotný motív krojov pre ZŠ a MŠ a vykonanie prieskumu trhu cenových ponúk 

pre vyhotovenie detských ľudových krojov. 

Poslanci zobrali informáciu na vedomie. 
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i) Materiál na rokovanie obecného  zastupiteľstva 

Poslanec R.Findiš – požiadavka na ostatných poslancov, aby materiály k 

rokovaniu zastupiteľstvu boli predkladané aspoň 3 dní pred zasadnutím zastupiteľstva, aby bol 

dostatočný priestor na prípravu. 

Poslanci zobrali informáciu na vedomie. 

 

 

j) Obecný fašiangový ples 

Poslanec Ing. Peter Skonc vyslovil starostovi poďakovanie a pochvalu za prípravu a dokonalé 

zorganizovanie Fašiangového plesu a reprezentáciu obce Kobyly. 

 

 

 

k) Zásady odmeňovania poslancov 

Starosta obce predložil poslancom návrh na možnosť zmeny Zásad odmeňovania poslancov 

a členov komisií OZ obce. Poslanci nepožadujú navýšenie odmien, odmeny zostávajú vo výške 

ako je uvedené v zásadách. 

 

 

9. Diskusia  

 

Do diskusie z radov občanov sa prihlásili: 

- P. Tej –s návrhom vysypať kameň na cintoríne, dať do poriadku plot okolo cintorína,  

- kvôli častému znečisťovaniu cesty na ulici od RD P. Haroma smerom k MŠ vozidlami 

f. FARMA AGRO-Dúbrava s.r.o. navrhuje urobiť chodník pozdĺž oplotenia RD p. 

Barteka, 

- p. Fedorová – vystúpila k problémom vysporiadania pozemkov SPF,  zhromažďovanie 

vody pri jej RD-urobiť prepad, vyregulovať do potoka. 

- P. V. Mačej –zdrsniť poklopy na novom – zrekonštruovanom  chodníku a zabezpečiť 

proti šmýkaniu. 

 

Ďalej v diskusii vystúpili: 

 

- Poslanec Ing. P. Skonc – sa na základe dopytu vlastníkov parciel v katastrálnom území 

obce tzv. Dlhé pláne opýtal starostu, aký je terajší skutkový stav vlastníctva príjazdovej 

cesty k týmto parcelám, ktorá bola predmetom reštitučných konaní rodiny Majirskej. 

Starosta informoval, že predmetná parcela na ktorej je prístupová cesta je aj naďalej vo 

vlastníctve Slovenského pozemkového fondu a jej prípadný prevod do vlastníctva obce 

Kobyly je možný až po schválení územného plánu obce. Následne Starosta informoval 

o stave rozpracovania územného plánu obce.  

-Nádoby pri vývoze TKO sa aj napriek upozorneniam nedávajú na pôvodné miesto. 

Osadenie ďalších dopravných značiek a dokúpenie dopravných zrkadiel – bude sa riešiť na 

ďalšom OZ.  

- Poslanec M. Harom – vyriešiť odtok vody a naplavovanie kameňa pri silných dažďoch 

v smere od Bartošoviec k  RD. Dať spomaľovače, retardéry na cestu pri MŠ a na ulici pri  

RD Vojtek, Fecko, kvôli bezpečnosti. 

 

- Poslanec Ing. S. Macek – navrhuje zamestnať jedného občana na dohodu ako zástup p. 

S. Kundráta pri vykonávaní prác na malotraktore v prípade potreby.  
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- Poslanec Ing. M. Labanc informoval starostu, že približne v polovici januára dostal do 

elektronickej schránky platobný výmer na daň z nehnuteľnosti a taktiež na TKO. Daň z 

nehnuteľnosti zaplatil, avšak pri platbe za odpad zistil, že platobný výmer je za minulý rok. 

Upozornil, že nemusí byť ojedinelý prípad, na čo starosta reagoval, že vie o tom (nastala 

chyba na portáli slovensko.sk) a takto uhradili už viacerí občania.  Následne sa informoval 

kedy budú rozhodnutia k dani z nehnuteľností za r. 2023 z dôvodu vysporiadania tohto 

omylu. Starosta odpovedal, že sa ešte spracovávajú podávané majetkové priznania, zmeny, 

k 31.1.2023. Po spracovaní sa rozhodnutia budú rozposielať. 

- Poslanci uvažujú nad osadením lávky v časti RD Prítoka. Poslanec Ing. M. Labanc 

požiadal starostu o projektovú dokumentáciu už zrealizovanej lávky pre peších v parku pod 

kostolom, aby na základe tejto upravenej projektovej dokumentácie mohli byť vypracované 

cenové ponuky. 

- Ďalej uvažujú s výstavbou detského ihriska pre matky s deťmi do 3 rokov – či je potrebný 

projekt alebo stačí ohlásenie drobnej stavby- starosta odpovedal-treba predložiť stručný 

nákres k ohláseniu drobnej stavby. Je to prvotný návrh, riešiť sa bude na ďalšom OZ.  

 

 

 

10. Uznesenie zo zasadnutia obecného zastupiteľstva . 

Starosta obce predniesol návrh uznesenia zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce 

Kobyly, konaného dňa 16. 12. 2023. 

Hlasovanie: za : 7 – Radoslav Findiš, Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin   

                                  Labanc, Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin 

                     proti:          0 

                     zdržalo sa: 0  

Poslanci 7 hlasmi schválili uznesenie zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Kobyly 

zo dňa 16. 02. 2023. 

 

 

 

 

11. Záver.  

Starosta obce sa poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí obecného zastupiteľstva 

a ukončil rokovanie. 

 

 

Zapísala:                      Ing. Eva Barteková.                            ........................................ 

  

Overovatelia:               Marcel Harom                                     .......................................  

 

                                     Ing. Slavomír Macek.                          ........................................ 

 

 

V Kobylách 23.02.2023 

 

 

                                                                                      ......................................... 

                                                                                          Ing. Jozef Šoltys v.r. 

                                                                                              starosta obce  
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Príloha 1: Vyjadrenie ostatných poslancov OZ k vystúpeniu pána poslanca Findiša k návrhu   

               „Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce“, ktoré je uvedené v prílohe č. 5  

                zápisnice OZ Kobyly zo dňa 05. 01. 2023. 






